

**30/04/2020

HKMAC 2019 refunds.

We thank Mr. Au King Tong for his indefatigable efforts to mediate the thorny disputes between the Hong Kong Masters Athletics Championships Organizing Committeddddde (HKMAC OC) members and Chinese Sports and Recreation Association (CSRA) on the HKMAC 2019 refunds. We have arrived at the following conclusion:

1. After much negotiations, CSRA has agreed to refund an additional sum of \$78,750 to all participants. The revised refund amount is increased to \$63/per event from \$35/per event previously announced by CSRA.
2. Mr. Sin On Yuen, as representative of HKMAC OC, and Mr. Au King Tong will jointly follow up on and supervise the arrangement for refunds from CSRA to participating clubs and athletes to ensure proper and orderly execution.
3. Mr. Liu Chi Keung of CSRA is released from the post of HKMAC OC member effective immediately.
4. Mr. Liu Chi Keung and CSRA officers have no authority to use the HKMAC logo or give any statement or representation on behalf of the HKMAC OC with immediate effect.
5. We welcome Mr. Allen Cheung of La Salle College Athletics Club and Mr. James Ho of Pacers Athletics Club to become HKMAC OC members with immediate effect.
6. The new list of HKMAC OC members is as follows:
 1. Mr. Sin On Yuen.
 2. Mr. Wong Wai Ho.
 3. Mr. Alex Ko.
 4. Ms. Cecilia Tse
 5. Ms. Alice Lok
 6. Mr. Alan Cheung.
 7. Mr. James Ho.

We shall continue to promote Masters Athletics events in Hong Kong and liaise with overseas athletics bodies.

At this stage, we are still exploring different opportunities to hold the HKMAC this year. Thank you for your support and looking forward to seeing you all soon.

香港先進田徑錦標賽 2019 退款事宜

首先謹代表「香港先進田徑錦標賽委員會」(「委員會」) 感謝 歐敬唐先生 就錦標賽 2019 退款一事，不遺餘力地於「委員會」及「華人運動員協會」(「華協」) 中斡旋，協助調解並得出以下共識：

1. 經多番磋商後，「華協」同意將每單一項目的退款額由原先的港幣三十五元提升至港幣六十三元，合共多出港幣七萬八千七百五十元正。

2. 冼安源先生 將代表「委員會」聯同 歐敬唐先生 監察整個流程，確保退款額準確無誤地退回各屬會或運動員。

3. 「華協」 廖志強先生 退出委員會，即日生效。

4. 由即日起，廖志強先生 及所有「華協」職委員等，其言行及活動一概與「委員會」沒有關連，亦不能使用「香港先進田徑錦標賽」的標識作任何用途。

5. 歡迎「喇沙田徑會」代表 張偉倫先生 及「飛達田徑會」代表 何紹基先生 加入「委員會」，即日生效。

6. 新一屆「委員會」成員如下：

1. 冼安源 先生
2. 黃偉河 先生
3. 高量洪 先生
4. 謝華秀 女士
5. 駱雪儀 女士
6. 張偉倫 先生
7. 何紹基 先生

「委員會」將繼續推動本地及海外先進田徑比賽。

「委員會」現正從不同途徑尋找今年繼續舉辦先進田徑比賽的可行性。

多謝閣下的支持並希望於不久將來再見。